

22 OCTOBER 2024
TRAMSSCHAPP
& ONLINE ON [IMSLUX.LU](https://imslux.lu)

REASONS TO BELIEVE

DISCOVER INNOVATIONS THAT ARE REALLY CHANGING THE GAME

Cornel Amariei

Inventor, Author, Entrepreneur, known for founding .lumen

Previously, Cornel had the Head of Innovation position at Continental Automotive Systems, promoted at only 23 years old. Cornel was born in a family where both of his parents have locomotive disabilities and his sister mental disabilities. But rather than limiting him, these modest and different beginnings, fueled his curiosity and transformed him into an innovator and entrepreneur.

Cornel is also a prolific inventor, lead inventor in over 30 patents, a musician, world traveler, industrial designer and photographer.

For his work, Cornel Amariei became the first Romanian to be nominated for Forbes 30 under 30 Europe, the first Romanian to receive the Ten Outstanding Young Persons of the World award by JCI, shared in the past with personalities such as JFK and Elvis Presley, and, in 2021, the first Romanian to be a laureate of the Global Business Hall of Fame by JA, shared with Melanie Perkins, founder of Canva, and in the past, shared with personalities such as Estee Lauder or Levi Strauss.

Auparavant, Cornel a occupé le poste de directeur de l'innovation chez Continental Automotive Systems, promu à l'âge de 23 ans seulement. Cornel est né dans une famille où ses deux parents sont handicapés moteurs et sa sœur handicapée mentale. Mais au lieu de le limiter, ces débuts modestes et différents ont alimenté sa curiosité et l'ont transformé en un innovateur et un entrepreneur.

Cornel est également un inventeur prolifique, à l'origine de plus de 30 brevets, un musicien, un globe-trotter, un designer industriel et un photographe.

Pour son travail, Cornel Amariei est devenu le premier Roumain à être nommé pour le Forbes 30 under 30 Europe, le premier Roumain à recevoir le prix Ten Outstanding Young Persons of the World de la JCI, partagé dans le passé avec des personnalités telles que JFK et Elvis Presley, et, en 2021, le premier Roumain à être lauréat du Global Business Hall of Fame de JA, partagé avec Melanie Perkins, fondatrice de Canva, et, dans le passé, partagé avec des personnalités telles que Estee Lauder ou Levi Strauss.